
Beste	ouders	van	de	bovenbouw,	

	

Als	school	groeien	we	gestaag	door.	Dat	betekent	dat	er	veranderingen	kunnen	plaatsvinden,	die	we	

goed	willen	voorbereiden	en	uitvoeren.	Zoals	je	weet	hebben	we	grote	bovenbouwgroepen.	Dit	
kalenderjaar	hebben	we	ruimte	binnen	de	begroting	om	de	bovenbouwgroepen	extra	te	
ondersteunen	met	een	derde	stamgroepleider.	We	hebben	goede	bovenbouwgroepen,	die	we	niet	

halverwege	het	schooljaar	opnieuw	willen	indelen.	We	kiezen	ervoor	om	extra	handen	in	de	groep	te	
hebben.	De	bovenbouwmensen	zijn	plannen	aan	het	maken	hoe	extra	hulp	ook	het	meest	effectief	is	
in	de	bovenbouw.	De	derde	persoon	wordt	een	gelijkwaardige	partner,	geen	onderwijsassistent.	Het	

kan	zijn	dat	deze	persoon	een	instructie	geeft	over	een	bepaald	probleem,	bij	het	stilwerken	is,	de	
groep	overneemt	wanneer	de	eigen	stamgroepleider	met	kinderen	aan	het	werk	gaat,	de	
mogelijkheden	zullen	divers	zijn.	De	huidige	stamgroepleiders	blijven	ook	voor	jullie	de	

stamgroepleiders	die	je	benadert,	wanneer	je	een	gesprek	wilt	over	je	kind.	Dat	verandert	niet	door	
de	uitbreiding	van	mensen.		

We	hebben	nagedacht	wie	de	bovenbouw	moet	gaan	aanvullen.	We	hebben	het	liefst	iemand	die	de	
school	kent,	die	weet	hoe	wij	werken	en	die	de	kinderen	kent	en	een	ervaren	stamgroepleider	is.	

Iemand	van	buiten	voldoet	niet	aan	deze	omschrijving.	Wanneer	er	een	nieuwe	stamgroepleider	zou	
komen	van	buiten,	vraagt	dat	eerst	extra	ondersteuning	van	Nicolet,	Leonie	en	Peggy	en	kost	dat	
eerder	meer	tijd,	dan	dat	je	er	meteen	steun	aan	hebt.	Daarom	zijn	we	intern	gaan	kijken.	Hebben	

wij	iemand	in	het	team	die	deze	taak	als	een	uitdaging	ziet	en	het	ook	kan?	

Wij	hebben	Mariska	benaderd	met	deze	vraag	en	zij	heeft	aangegeven	dat	ze	deze	uitdaging	aan	wil	
gaan.	Dat	betekent	concreet	dat	Mariska	na	de	voorjaarsvakantie	aan	het	werk	zal	gaan	met	de	
bovenbouwkinderen.	Mariska	heeft	in	het	verleden	al	eens	in	de	bovenbouw	gewerkt	en	ze	kent	veel	

kinderen	goed,	omdat	ze	ook	bij	haar	in	de	middenbouw	hebben	gezeten.		

De	afgelopen	week	zijn	we	druk	bezig	geweest	met	de	voorbereiding	van	een	extra	groepsruimte	
voor	de	kinderen.	We	hebben	een	flinke	interne	verhuizing	die	nog	niet	afgerond	is,	maar	na	de	
voorjaarsvakantie	klaar	is.	De	derde	groepsruimte	zal	het	lokaal	zijn,	waar	wij	als	team	en	directie	de	

afgelopen	jaren	gebruik	van	hebben	gemaakt.		

Mocht	je	nog	vragen	hebben	over	deze	veranderingen,	kom	gerust	bij	ons	langs.	

Namens	het	team,	

Janny		


